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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.   2/2012 
Caràcter: ordinària  
Data: 24 de febrer de 2012 
Horari: de 10:00 a les 11:11 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,   Paer en cap 
Marta Camps Torrens,    1a. Tinent d'alcalde 
Josep Presseguer Gené,   2n. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín   3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà,   4a. Tinent d’alcalde   
Montse Parra Albà,    5a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,   6a. Tinent d'alcalde 
Félix Larrosa Piqué   Regidor 
Txema Alonso Fernández  Regidor 
Josep Barberà Morreres  Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté   Regidora 
Oriol Yuguero Torres   Regidor 
Jesús Castillo Cervelló   Regidor 
Joan Gómez López   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol   Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio  Regidor 
Bea Obis Aguilar    Regidora 
Miquel Padilla Díaz   Regidor 
Cristina Torrent Pujol   Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve  Regidor 
Antoni Postius Terrado   Regidor 
Salvador Puy Castarlenas  Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch Regidora  
Joan Vilella Jounou   Regidor 
Xema Solé Solà    Regidor 
Gemma Batalla Casanovas  Regidora    
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,   Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,   Oficial Major 
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar l’acta de la sessió anterior feta el dia 17 de gener de 
2011. 
 
 
2.- ACCEPTACIÓ DE LA RENÚNCIA DE LA SRA. INMA MANSO  FERRÁNDIZ COM A 
REGIDORA DE LA CORPORACIÓ 
 
Atès l’escrit presentat el dia 6 de febrer 2012  per S. Sa. Inma Manso Ferrándiz, membre 
de la Corporació Municipal, en la seva qualitat de regidora i portaveu del Grup Municipal 
del PP,  en el que comunicava que havia  estat nomenada com a sotsdelegada del 
Govern a la Província de Lleida i anunciava la seva renúncia a l’acta de regidora de 
l’Ajuntament de Lleida de conformitat amb allò previst en l’article 178.3 de la vigent Llei 
Orgànica  5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, amb efectes del dia 30 de 
gener d’enguany.  
 
El plenari de l’Ajuntament de Lleida acorda acceptar la renúncia de S. Sa. Inma Manso 
Ferrándiz al seu càrrec de Regidora  de la Ciutat de Lleida, pels motius  expressats, de 
conformitat a l’establert en l’article 9.4 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic dels ens locals, aprovat per R. D. 2568/1986, de 28 de novembre, i disposicions 
concordants. 
 
Per part de l’Alcaldia es procedirà a demanar a la Junta Electoral competent la credencial 
de la persona que ha de suplir la vacant produïda (el Sr. Pau Pintó i Torné), de 
conformitat al previst en l’article 182 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim 
Electoral General, als efectes que pugui prendre possessió del seu càrrec el més aviat 
possible. 
 
 
3.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 61 fins al núm. 812, ambdós inclosos. 
 
 
4.- DONAR COMPTE DE LA DESIGNACIÓ DELS MEMBRES DEL CONSELL 
ASSESSOR DE LA CIUTAT DE LLEIDA  
 
El Sr. alcalde comunica que, tal  com es va manifestar en la reunió de la Junta de 
portaveus, el punt corresponent a aquesta informació resta sobre la taula i serà tractat en 
la propera sessió.  
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5.- ACORDS DE CARTIPÀS AMB MOTIU DE LA RENÚNCIA DE LA SRA. INMA 
MANSO COM A REGIDORA DE LA CORPORACIÓ 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. La designació del regidor Sr. Joan Vilella Jounou com a portaveu del Grup Municipal 
del Partit Popular, a proposta dels membres del seu grup municipal, amb efectes del dia 
30 de gener de l’any 2012. 
 
2n. Nomenar el regidor Sr. Joan Vilella Jounou com a membre del Consell Econòmic i 
Social de Lleida, a proposta del Grup Municipal del Partit Popular, i en substitució de la 
Sra. Inma Manso Ferrándiz. 
 
3r. Nomenar la regidora Sra. Gemma Batalla Casanovas, com a representant de 
l’Ajuntament de Lleida en el Consell Escolar Municipal de Lleida, a proposta del Grup 
Municipal del Partit Popular, i en substitució de la Sra. Inma Manso Ferrándiz. 
 
4t. Proposar a la Junta General de l’empresa mixta “Centre de Negocis i Convencions 
SA” que, de conformitat amb el que preveuen els seus estatuts socials, substitueixi  la 
Sra. Inma Manso Ferrándiz, membre del consell d’administració, designada a proposta 
del Grup Municipal del PP de l’Ajuntament de Lleida, pel Sr. Joan Vilella Jounou. 
 
5è. Donar trasllat d’aquests acords a les persones designades, a la Sra. Inma Manso 
Ferrándiz i a les presidències i secretaries del Consell Econòmic i Social de Lleida, del 
Consell Escolar Municipal i de la junta general i del consell d’administració de l’empresa 
mixta “Centre de Negocis i Convencions, SA”, als efectes oportuns.  
 
 
6.- RENOVACIÓ DEL MANDAT DEL SR. JOSEP GINÉ I BADIA  COM A SÍNDIC DE 
GREUGES DE LA PAERIA 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat (amb 25 vots a favor que superen les tres 
cinquenes parts dels membres que composen la corporació),  s’acorda: 
 
1r. Renovar el mandat del Sr. Josep Giné i Badia com a síndic de greuges de la Paeria, 
per un període de 5 anys més, comptats a partir de la data de pressa de possessió del 
seu càrrec, per la qual cosa el seu mandat no podrà excedir del dia 28 de juliol de l’any 
2016. Aquesta renovació es fa de conformitat i amb les funcions previstes en les “Normes 
de funcionament de la Sindicatura Municipal de Greuges” de l’Ajuntament de Lleida (en 
especial l’article segon) i en la legislació vigent. 
 
2n. Donar trasllat d’aquest acord al Sr. Josep Giné i Badia i publicar-ho en el BOP de 
Lleida als efectes previstos en les Normes de funcionament de la Sindicatura.  
 
 
7.- INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLAC A DE LA PAERIA AL 
MÈRIT EDUCATIU AL CENTRE DE RECURSOS PEDAGÒGICS DEL  SEGRIÀ  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 26 de gener de 2012, que en 
la seva part dispositiva diu: 
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1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
al Centre de Recursos Pedagògics del Segrià, per a la concessió al seu favor d’una Placa 
de la Paeria al mèrit educatiu. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Jesús Castillo i Cervelló, regidor instructor de l’expedient i a la Sra. 
Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
 
8.- INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLAC A DE LA PAERIA AL 
MÈRIT EDUCATIU A   L’ESCOLA MAGÍ MORERA I GALÍCIA 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 13 de febrer de 2012, que en 
la seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en l’escola Magí Morera i Galícia, per a la concessió al seu favor d’una Placa de la Paeria 
al mèrit educatiu. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Jesús Castillo i Cervelló, regidor instructor de l’expedient i a la Sra. 
Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
 
9.- INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLAC A DE LA PAERIA AL 
MÈRIT ESPORTIU A LA COMISSIÓ D’ESPORTS ORVEPARD  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17 de febrer de 2012, que en 
la seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en la Comissió d’Esports ORVEPARD, per a la concessió al seu favor d’una Placa de la 
Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora,  secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
 
10.- INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLA CA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT ESPORTIU AL CLUB D’AUTOMODELISME RÀDIO CONTRO L DE LLEIDA 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 22 de febrer de 2012, que en 
la seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en el Club d’Automodelisme Ràdio Control de Lleida, per a la concessió al seu favor 
d’una Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
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2n. Nomenar a S.Sa. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora,  secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
 
11.- INICI D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MED ALLA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC, A TÍTOL PÒSTUM, AL SR . JOSEP GÓMEZ 
VIDAL  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 20 de febrer de 2012, que en 
la seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents 
en JOSEP GÓMEZ VIDAL, per a la concessió al seu favor d’una Medalla de la Paeria al 
mèrit cultural o artístic, a títol pòstum. 
 
2n. Nomenar a S.Sa.Montserrat Parra i Albà, regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
12.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL TEXT D E LES “NORMES 
REGULADORES DEL FUNCIONAMENT DEL REGISTRE MUNICIPAL  D’UNIONS 
ESTABLES EN PARELLA DE LA CIUTAT DE LLEIDA” I LA ”N ORMATIVA INTERNA 
DE FUNCIONAMENT DE REGISTRE MUNICIPAL D’UNIONS ESTA BLES DE 
PARELLA DE LLEIDA” 
 
Vista la proposta de de l’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el text de  les “Normes reguladores del funcionament del Registre 
municipal d’unions estables en parella de la ciutat de Lleida” i la “Normativa interna de 
funcionament de Registre municipal d’unions estables de parella de Lleida”, que 
substituiran de forma íntegra al Reglament fins ara vigent, publicat en el BOP de Lleida 
del dia 8 de juny de 1986.  
 
2n. Exposar al públic el present acord, mitjançant edictes a publicar en el tauler d’anuncis 
municipal, en el BOP de Lleida i en el Diari Oficial de la Generalitat, pel termini de 30 
dies, als efectes de poder presentar contra el mateix les reclamacions, al·legacions i 
suggeriments que es considerin escaients, tal i com preveu l’article 178.2.b de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
En cas de no haver-hi cap reclamació, al·legació  o suggeriment,  l’acord inicial 
esdevindrà definitiu i es podrà procedir a la publicació íntegra del nou text del  Reglament 
en el BOP de Lleida. 
 
3r. Atès que el servei que es presta mitjançant aquest Registre és voluntari, sense que 
existeixi cap obligació legal de prestar-lo, i als  efectes de garantir la correcta adaptació 
legal durant el període de tramitació de la modificació, se suspenen provisionalment les 
inscripcions en el vigent “Registre d’unions civil no matrimonial de convivència estable 
entre dues persones”.  Aquesta suspensió no afectarà a les sol·licituds presentades fins 
la data d’aquest acord plenari o a les que es presentin amb posterioritat sempre i quan 
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reuneixin tots els requisits d’inscripció de la norma vigent i  també els de la reglamentació 
aprovada inicialment.  
 
 
13.-  AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PEL  SR. ÀNGEL GUIXÉ 
FARGUES 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de RRHH, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Autoritzar al funcionari interí Sr. Pere Àngel Guixé Fargues, professor auxiliar del 
Conservatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de treball o activitat de 
professor de música als cursos de l’ESO al Col·legi Sagrada Família de Lleida, amb una 
dedicació de 12 hores i 35 minuts setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
14.-  AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER  LA SRA. LAURA 
FUSTÉ MARSAL 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de RRHH, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària interina Sra. Laura Fusté Marsal, conserge d’escola, per exercir 
un segon lloc de treball o activitat de Monitora de Menjador, a l’empresa Basic Serveis 
Escolars SL, amb una dedicació de 5 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
15.- CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ  DE L’IMPOST SOBRE CO NSTRUCCIONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES A L’EMPRESA LLAR JOVE, SCCL 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d’Economia i Hisenda, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Aprovar la bonificació del 90% de la quota de l’impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres, a l’empresa LLAR JOVE, SCCL, segons exp. 41/10, per l’obra de construcció 
d’un edifici de 18 habitatges  i aparcaments a la parcel·la UZ4-1 del sector SUR 12 a la 
Partida Quatre Pilans; resultant una quota a liquidar de 4.511,58 € (10% s/ 45.115,73 €). 
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16.-  RATIFICACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS D EL CONSORCI 
GLOBALLEIDA 
 
Vista la proposta del president de la Comissió de Serveis a les Persones i Ocupació, per 
unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la modificació dels Estatuts del Consorci GlobaLleida, amb les següents 
finalitats: 
 
- Creació de la figura de l'entitat i institució adherida: article 1.3 i Disposició addicional 
segona. 
 
- Ampliació de les funcions pròpies del Consorci: article 3.2 d), article 20 i Disposició 
addicional primera. 
 
- Incorporació dels consells comarcals del territori de Lleida i del Consell Generau d'Aran 
als òrgans de govern del Consorci: article 13.2 b) 5 i 6, article 14 i), article 16.1 i 2 i 
Disposició transitòria primera. 
 
- Creació del Consell Assessor com a òrgan de participació i assessorament: articles 24, 
25, 26 i Disposició transitòria segona; supressió dels articles 27, 28 i 29 i renumeració 
dels article 27 i següents fins a la finalització dels Estatuts. 
 
- Règim de funcionament dels òrgans de govern: article 27.3, article 30.3 i article 32.1 
(nova numeració). 
 
- Règim de funcionament del Consell Assessor: articles 34, 35 i 36 (nova numeració). 
 
2n. Notificar aquest acord al Consorci GlobaLleida. 
 
 
17.- RATIFICACIÓ DE LA CLÀUSULA ADDICIONAL A L’ACOR D DE 
COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I GERMAN S  MARISTES – 
PROVÍNCIA L’HERMITAGE, PER A LA CESSIÓ DEL LOCAL DE L CALIDOSCOPI. 
SUBROGACIÓ FUNDACIÓ CHAMPAGNAT  
 
Atès que l’Ajuntament de Lleida i l’Institut Germans Maristes- Província l’Hermitage, van 
signar en data 13 de gener de l’any 2010 un conveni per a la cessió d’ús a precari, per 
part de la corporació local a l’entitat cessionària, del local “Calidoscopi”, situat a 
l’Avinguda Pius XII s/n de Lleida, per tal de ser destinat a activitats educatives d’atenció a 
infants, adolescents i joves, que es va  aprovar pel ple de 29 de gener de 2010.  
 
Atès que l’Institut dels Germans Maristes ha traspassat la titularitat del Centre Obert 
Calidoscopi, a la Fundació Champagnat,  que n’ha assumit la titularitat i gestió directa,  
quedant així subrogats tots els drets i obligacions derivades de la gestió del Centre i totes 
les que en tenen relació directa. 

Atès que l’Ajuntament de Lleida, l’Institut Germans Maristes i la Fundació Champagnat, 
han signat una Clàusula addicional a l’acord de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida 
i Germans Maristes – Província l’Hermitage, per a la subrogació del local Calidoscopi  a 
la Fundació Champagnat. 
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Vista la proposta del director de Serveis a les Persones i Ocupació, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Ratificar la subrogació de la cessió del local Calidoscopi a la Fundació Champagnat, 
quedant així subrogats tots els drets i obligacions derivades de la gestió del Centre i totes 
les que en tenen relació directa, a aquesta. 

 

18.- APROVACIÓ DE LES BASES I DE LA CONVOCATÒRIA DE L 17È PREMI DE 
POESIA MÀRIUS TORRES  

Vista la proposta de la presidenta de la Comissió de Cultura, Educació i Esports, per 
unanimitat s’acorda: 

1r.- Aprovar les bases del 17è Premi de poesia Màrius Torres, que regiran la 
convocatòria del l’any 2012.  
 
2n.- Aprovar la convocatòria de la 17a. edició del Premi de poesia Màrius Torres 2012, de 
forma conjunta amb la Fundació Pública Institut d’Estudis Ilerdencs de la Diputació de 
Lleida. 
 
3r.- Ordenar la publicació en el Butlletí Oficial de la Província, de la convocatòria i de les 
bases reguladores de la 17a. edició del Premi de Poesia Màrius Torres. 
 
El termini de presentació de sol·licituds, començarà a comptar el mateix dia de la 
publicació en el BOP i finalitzarà el 14 de setembre del 2012 . 
 
 
19.- APROVACIÓ DE LES BASES I DE LA CONVOCATÒRIA DE L 29È PREMI 
D’ASSAIG JOSEP VALLVERDÚ 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió de Cultura, Educació i Esports, per 
unanimitat s’acorda: 

1r.- Aprovar les bases del 29è Premi d’assaig Josep Vallverdú, que regiran la 
convocatòria de l’any 2012. 
 
2n.- Aprovar la convocatòria de la 29a. edició del Premi d’assaig Josep Vallverdú 2012 de 
forma conjunta amb la Fundació Pública Institut d’Estudis Ilerdencs de la Diputació de 
Lleida. 
 
3r.- Ordenar la publicació en el Butlletí Oficial de la Província, de la convocatòria i de les 
bases reguladores de la 29a. edició del Premi d’assaig Josep Vallverdú. 
 
El termini de presentació de sol·licituds, començarà a comptar el mateix dia de la 
publicació en el BOP i finalitzarà el 14 de setembre de 2012 . 
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20.-  RATIFICACIÓ DEL CONVENI SUBVENCIONAL ENTRE L’ ADMINISTRACIÓ DE 
LA GENERALITAT DE CATALUNYA, MITJANÇANT EL DEPARTAM ENT 
D’ENSENYAMENT, I L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, PER AL FIN ANÇAMENT DE 
L’ESCOLA DE MÚSICA MUNICIPAL PER AL CURS 2010-2011 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Ratificar el conveni subvencional entre l’administració de la Generalitat de Catalunya, 
mitjançant el departament d’Ensenyament, i l’Ajuntament de Lleida, per al finançament de 
l’escola de Música Municipal per al curs 2010-2011, en les condicions previstes en el 
clausulat d’aquest document fixant l’import màxim de la subvenció en 155.940 €. 
 
 
21.-  RATIFICACIÓ DEL CONVENI SUBVENCIONAL ENTRE L’ ADMINISTRACIÓ DE 
LA GENERALITAT DE CATALUNYA, MITJANÇANT EL DEPARTAM ENT 
D’ENSENYAMENT, I L’AJUNTAMENT DE LLEIDA, PER AL SOS TENIMENT DEL 
FUNCIONAMENT DE CENTRES EDUCATIUS DE PRIMER CICLE D ’EDUCACIÓ 
INFANTIL DE TITULARITAT  MUNICIPAL PER AL CURS 2010 -2011 
 
Vista la proposta de la cap de Secció de Gestió de Centres, per unanimitat s’acorda: 
 
La ratificació del conveni subvencional entre l’administració de la Generalitat de 
Catalunya, mitjançant el departament d’Ensenyament i l’Ajuntament de Lleida per al 
sosteniment del funcionament de centres educatius de primer cicle d’educació infantil de 
titularitat municipal per al curs 2010-2011.  
 
 
22.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSELL ASSESSOR M UNICIPAL DE 
L’ESPORT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el text del  Reglament Estatutari del Consell Assessor Municipal de l’Esport 
de la ciutat de Lleida, que tindrà com a finalitat: 
 
a) Assessorar l’Ajuntament en els diferents programes i/o actuacions que aquest dugui 
a terme a la ciutat en matèria esportiva. 
b) Emetre i formular propostes i suggeriments en relació amb el funcionament dels 
serveis i organismes públics municipals relacionats amb l’esport. 
c) Preparar i difondre estudis sobre matèria esportiva.  
d) Potenciar la coordinació entre les diferents institucions o entitats que actuïn en 
l’àmbit de l’esport ja siguin públiques o privades. 
e) Facilitar recerques, estudis i reculls de dades per tal d’arribar al coneixement 
permanent i el més exacte possible de l’esport de Lleida.  
f) Informar i assessorar sobre l'educació esportiva i promoure-la a fi de sensibilitzar la 
població sobre la importància de l'exercici físic per a la salut. 
g) Fomentar i promoure l’associacionisme i la col•laboració entre les entitats 
esportives i la transversalitat amb d’altres, potenciant la col•laboració entre elles. 
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h) Donar degut compliment al Manifest de bones pràctiques de l’esport, “A Lleida 
Esport per a tothom”, signat el 2008 per les entitats esportives de la ciutat, dins la 
celebració de LLEIDA CIUTAT EUROPEA DE L’ESPORT 2008 
i) Intervenir, a demanda de les parts, en la mediació de conflictes entre entitats 
esportives, administracions, esportistes i els generats per la pròpia pràctica esportiva.  
j) Fomentar la participació i la col•laboració ciutadana amb l’administració esportiva. 
 
2n. Exposar al públic el present acord, mitjançant edictes a publicar en el tauler d’anuncis 
municipal, en el BOP de Lleida i en el Diari Oficial de la Generalitat, pel termini de 30 
dies, als efectes de poder presentar contra el mateix les reclamacions, al•legacions i 
suggeriments que es considerin escaients, tal i com preveu l’article 178.2.b de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
En cas de no haver-hi cap reclamació, al•legació  o suggeriment,  l’acord inicial 
esdevindrà definitiu i es podrà procedir a la publicació íntegra del text del  Reglament en 
el BOP de Lleida. 
 
 
23.- APROVACIÓ DE LA CONSTITUCIÓ D’UNA HIPOTECA SOB RE UNA FINCA, 
SITUADA AL SECTUR SUR 5, PARCEL·LA L-1, QUE L’AJUNT AMENT DE LLEIDA VA 
ALIENAR A L’ENTITAT MERCANTIL HABITATGE ENTORN SCCL  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r.  Autoritzar  a l’entitat mercantil HABITATGE ENTORN, SCCL per a que constitueixi 
una hipoteca sobre una finca, situada al sector SUR-5, parcel·la L-1, inscrita en el 
Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2.589, Llibre 452, Foli 96, Finca registral 
núm. 25.496. 

2.- La condició resolutòria  que grava la finca quedarà automàticament posposada a la 
hipoteca que es constitueixi, de forma que aquesta, sense ulterior intervenció de 
l’Ajuntament de Lleida, tingui caràcter de primera. 
 
3.- Donar la conformitat als termes de l’escriptura de constitució d’hipoteca, a favor de 
CAIXABANK, SA, sobre la finca la finca que s’esmenta en el punt primer d’aquest acord, 
autoritzada pel Notari de Barcelona, Sr. Ricardo Manén Barceló, el 22 de desembre de 
2011, Protocol 5.709. 
 
4.- Facultar i delegar a l’Il·lm. Sr. Alcalde per a l’execució d’aquest acord i de les 
incidències que se’n derivin. 
 
 
24.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ D’ALGUNS SERVEIS D EL CONTRACTE DE 
CONCESSIÓ DEL SERVEI DE NETEJA VIÀRIA, DE RECOLLIDA  DE LES DIVERSES 
FRACCIONS DELS RESIDUS MUNICIPALS I ALTRES SERVEIS COMPLEMENTARIS 
A LA CIUTAT DE LLEIDA, ADJUDICAT A L’UTE-ILNET  

 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, amb 19 vots a favor dels grups municipals del PSC i 
PP i 6 abstencions del grup municipal de CiU,  s’acorda: 
 
1r.- Aprovar l’informe de la gerent de l’Institut Municipal de Sostenibilitat, de data 31 de 
gener de 2012, en el qual proposa l’aprovació de la reorganització d’alguns serveis del 
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contracte de neteja i recollida de residus concretament en els serveis de neteja de 
cartells i altre mobiliari, recollida de paper porta a porta, reducció de jornades 
d’aiguabatre mixt, incorporació del punt mòbil de deixalleria, fregat a màquina, reducció 
d’un equip de recollida de cartró, modificació en la renovació dels contenidors de recollida 
selectiva i canvi en les millores proposades, que suposen una disminució de cànon de 
839.005,79 euros , a partir de l’1 de març de 2012, segons el següent desglós: 
 

A DEDUIR  

1.Neteja de cartells i altre mobiliari 84.178,08 € 

2.Recollida de paper porta a porta 40.787,48 € 

3. Reducció de jornades aiguabatre mixt 155.073,49 €  

4. Deixalleries 99.098,42 €  

5. Fregat a màquina 38.354,06 € 

6. Reducció d’un equip recollida de cartró 131.212,13 €  

7. Modificació en la renovació de contenidors de selectiva 257.654,35 € 

8. Canvi en les millores proposades 32.647,78 € 

  

TOTAL 839.005,79  € 

 
2n.- Aprovar el nou cànon del contracte de concessió de serveis de neteja viària i de 
recollida de residus adjudicat a ILNET-UTE, per un import d’ONZE MILIONS NOU-
CENTS SIS MIL SEIXANTA-SIS AMB NORANTA € (11.906.066,90 € IVA inclòs) a partir 
de l’1 de març de 2012. 
 
3r.- Autoritzar i Disposar la despesa a nom de la UTE-ILNET amb CIF núm. U25592544, 
per un import d’11.873.482,56 € a càrrec de la partida 12.1620.22700 de l’exercici 
pressupostari de l’any 2012, dels quals  
� 1.951.760,14 € corresponen als mesos de gener i febrer de 2012. 
� 9.921.722,42 € corresponen als mesos de març a desembre de 2012. 
 
4t.- Notificar aquesta resolució a l’empresa UTE-ILNET amb CIF núm. U-25592544, per 
tal que justifiqui els ajustos que aplicarà en base a aquesta modificació. 
 
5è.- Comunicar a l'empresa ILNET-UTE,  amb CIF núm. U-25592544, que la signatura 
del contracte modificat es realitzarà, segons estableix l’art. 54 del RDL 2/200, de 16 de 
juny, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 
25.-  DENEGACIÓ DE L’APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA ESPECIAL 
URBANÍSTIC PER A LA INSTAL·LACIÓ D’UNA PLANTA D’EMM AGATZMATGE I 
GESTIÓ DE RESIDUS A LA PARTIDA GREALÓ, POL. 13 PARC . 126 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’ Urbanisme , per unanimitat s’acorda: 
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1r.  DENEGAR l’aprovació provisional del Pla especial urbanístic per a la instal·lació 
d’una planta d’emmagatzematge i gestió de residus a la partida Grealó, polígon 13, 
parcel·la 126, promogut per Beatriz Martínez Moya. 
 
2n. Notificar aquest acord als interessats. 
 
 
26.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE L’ESTUDI DE DETALL DEL  PROJECTE DE 
REMUNTA DE DOS HABITATGES SOBRE LOCALS EXISTENTS AL  CARRER 
BENVINGUDA, 8 DE MAGRANERS  
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme, per unanimitat dels 26 regidors 
presents que composen la majoria absoluta dels membres de la corporació, s’acorda: 
 
1r. APROVAR DEFINITIVAMENT l’Estudi detall del projecte de remunta de dos 
habitatges sobre locals existents al carrer Benvinguda, núm. 8 de Magraners, promogut 
per Angel Manuel Marín Garcia. 
 
2n. Notificar l’acord als interessats. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província i al web de la Paeria. 
 
 
 
27.-  APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTU AL DEL PGL PEL 
CANVI DE SISTEMA D’ESPAIS LLIURES, CLAU VJ I SISTEM A D’EQUIPAMENT 
COMUNITARI CLAU EC, EN L’ÀMBIT DISCONTINU SITUAT EN  EL SECTOR DEL 
PLA PARCIAL DEL CAMÍ DELS FRARES  
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme, per unanimitat dels 26 regidors 
presents que composen la majoria absoluta dels membres de la corporació, s’acorda: 
 
1r.  APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla general d’ordenació 
urbana de Lleida pel canvi de sistema d'Espais Lliures, clau VJ i sistema d'Equipament 
comunitari, clau EC, en l'àmbit discontinu situat en el sector del Pla parcial Camí dels 
Frares promoguda per l’Ajuntament de Lleida. 
 
2n. Traslladar l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva, als efectes de l’art. 79 del Decret Legislatiu 1/2010, pel qual s’aprova 
el Text refós de la Llei d’urbanisme. 
 
 
28.- APROVACIÓ DE LA MODIFICCIÓ DELS ESTATUTS DEL C ONSORCI PER A LA 
PROTECCIÓ, GESTIÓ I DESENVOLUPAMENT DE L’ESPAI NATU RAL MAS DE 
MELONS – ALFES. 
 
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s’acorda: 
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Aprovar la modificació dels estatuts del Consorci per a la protecció, gestió i 
desenvolupament de l’espai natural Mas de Melons-Alfés, en els seus articles 1 i 8, de 
conformitat amb la documentació que consta a l’expedient.  
 
 
29.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP DE REITERAR LA  PETICIÓ AL 
CONSELLER D'INTERIOR DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA  D'AUGMENTAR 
LA DOTACIÓ D'AGENTS DELS MOSSOS D’ESQUADRA A LA REG IÓ POLICIAL DE 
PONENT 
 
Amb 20 vots a favor dels grups municipals del PP i del PSC i 6 vots en contra del Grup 
Municipal de CiU, s’acorda aprovar la següent moció: 
 
 1r. L’Ajuntament de Lleida i en el seu nom el seu paer en cap, es compromet a reiterar 
la petició al conseller d’Interior de la Generalitat d’augmentar la dotació d’agents dels 
Mossos d’Esquadra a la Regió Policial de Ponent i en particular a la ciutat de Lleida i 
fixar un calendari de compliment per a l’any 2012. 
 
2n. L’Ajuntament de Lleida i en el seu nom el seu paer en cap, demana al conseller 
d’Interior de la Generalitat que augmenti els recursos i el material de que disposen els 
agents dels Mossos d’Esquadra amb la finalitat de millorar el servei i garantir la integritat 
física dels agents. 
 
3r. Donar compte d’aquests acords al Departament d’Interior de la Generalitat de 
Catalunya, als grups polítics amb representació al Parlament de Catalunya i als sindicats 
de Mossos d’Esquadra. 
 
 
30.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC CONTRA LA REF ORMA LABORAL 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PSC amb 15 vots a favor del Grup 
Municipal del PSC, 5 vots en contra del Grup Municipal del PP i 6 abstencions del Grup 
Municipal de CiU, s’acorda aprovar el següent punt: 
 

1. Assumir la petició dels sindicats UGT i CCOO per tal que el Govern de l’Estat obri 
un procés de negociació amb els agents socials i econòmics per tal de reorientar 
la reforma laboral, i que realment serveixi per impulsar la contractació 
veritablement estable i de qualitat, per assegurar la incorporació al mercat laboral 
de treballadors a l’atur, especialment els joves, i fer passes en la direcció de 
transformar el nostre model competitiu. 

 
Amb 21 vots a favor dels grups municipals del PSC i CiU i 5 vots en contra del Grup 
Municipal del PP, s’acorda aprovar els següents punts: 

 
2. Vetllar per tal que el Servei Públic pugui complir amb la seva funció de garant de 

drets i de la cohesió social. 
3. Exigir que es compleixin els compromisos adquirits amb l’aprovació i entrada en 

vigor del nou Estatut de Catalunya entre el Govern de l’Estat i el Govern de la 
Generalitat de Catalunya en matèria de finançament. 
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4. Donar trasllat d’aquests acords al Govern de l’Estat, al Govern de la Generalitat, 
al Parlament de Catalunya i als sindicats UGT i CCOO. 

 
 
31.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PER OPTIMITZAR  ELS RECURSOS I 
FUNCIONAMENT DE LES ENTITATS LLEIDATANES  
 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la següent moció presentada pel Grup Municipal de CiU: 

“Lleida compta amb més de 700 entitats, associacions i clubs que actuen en àmbits molt 
diferents i que són un gran actiu de la ciutat al reflectir el seu ric teixit social.  

L’any 2011 es va finalitzar un estudi complet sobre l’associacionisme a la nostra ciutat 
encarregat per la Paeria a la UdL i finançat, en gran mesura, per l’Obra Social de La 
Caixa. 

Atesa la voluntat de la Paeria de continuar treballant en aquest àmbit, per tal de millorar 
les relacions entre l’entramat associatiu de la ciutat amb nous canals d’expressió i difusió, 
entre d’altres coses, per promoure projectes de cooperació entre entitats, el Ple adopta 
els acords següents: 

1r. La Paeria, conjuntament amb el teixit associatiu de la ciutat, donarà a conèixer els 
resultats de l’estudi realitzat. 
 
2n. A partir de les conclusions extretes d’aquest estudi, la Paeria dissenyarà i impulsarà 
aquelles accions pròpies o de treball en xarxa a fi i efecte d’optimitzar els recursos 
humans, tècnics i econòmics de les entitats de la ciutat. 
 
3r. La Paeria es compromet a mantenir actualitzada la informació relativa al món 
associatiu i fer-la fàcilment accessible per a la seva consulta, així com a donar suport a 
les seves estratègies de desenvolupament”. 
 
  
 

INTERVENCIONS  

Punt número 6. Renovació del mandat del Sr. Josep G iné i Badia com a síndic de 
greuges de la Paeria 

El Sr. alcalde  destaca que aquesta proposta és fruit del consens de tots els grups 
municipals i conseqüència de l’excel·lent valoració de la tasca feta pel Sr. Giné, al qual 
agraeix la dedicació durant els primers cinc anys de mandat. La seva tasca ha estat 
reconeguda per la ciutadania, tal com es reflecteix en les memòries anuals que presenta 
al Plenari de l’Ajuntament.  Li desitja que els propers cinc anys segueixi en la línia que ha 
endegat, amb el seu equip, al servei de la ciutat.  

S’aprova per unanimitat, en votació a mà alçada.  
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Punt número 29.  Moció del Grup Municipal del PP de  reiterar la petició al conseller 
d’Interior de la Generalitat de Catalunya d’augment ar la dotació d’agents dels 
Mossos d’Esquadra a la Regió  Policial de Ponent 

El Sr. Vilella  presenta la moció. Explica que la proposta té dos objectius: incrementar el 
nombre d’efectius dels mossos d’esquadra a la Regió Policial de Ponent i augmentar els 
recursos que permetin millorar el servei i garantir la integritat física dels agents. Llegeix la 
part dispositiva de la moció. Comenta la disminució del nombre de mossos que ha tingut 
la nostra regió policial i la ciutat de Lleida, des de l’any 2006, deguda al desplegament del 
cos a Barcelona i la seva àrea metropolitana. La nostra regió policial va perdre 150 
efectius que no han estat reposats. El dèficit actual es pot avaluar en 200 agents, que 
són necessaris per mantenir el nivell idoni de seguretat. Lleida no és una ciutat insegura, 
però cada dia disminueix el nivell de seguretat. Han augmentat els robatoris i els delictes. 
Destaca i valora el treball de la Guàrdia Urbana, a la qual felicita. La creació de 
sometents en diversos municipis del Segrià demostren la necessitat d’incrementar el 
nombre de mossos a la regió.  

El Sr. Zaballos  anuncia que el seu grup votarà en contra d’aquesta moció. No estan en 
desacord amb la petició i l’Ajuntament, en reiterades ocasions, ha acordat demanar que 
tenim els mossos d’esquadra que per població ens corresponen (el Grup de CiU ha votat 
a favor d’aquestes demandes). No poden acceptar la moció, ja  que la qualifiquen 
d’incoherent. D’una banda, al Ple de gener, el Grup del PP es va queixar de la reiteració 
de les demandes de l’Ajuntament en relació amb el compliment dels compromisos 
econòmics del Govern central amb Catalunya. Ara, un mes després, el Grup del PP 
demana reiterar una petició ja feta. D’altra banda, en el pacte fet amb CiU pels 
pressupostos de la Generalitat de l’any 2012 es preveu el compromís de dotació de 
recursos al Cos de Mossos d’Esquadra (llegeix el text íntegre d’aquest acord, en què es 
reflecteix el compromís de millora de recursos durant l’any 2012.). Creu que és 
contradictori que el PP signi aquests acords a Barcelona i que des del Govern central 
impedeixin la contractació de nous funcionaris  a les administracions autonòmiques. 
Reitera que l’actitud del PP és totalment contradictòria entre els posicionaments que 
defensen a Madrid, a Barcelona i a Lleida.   

La Sra. Mestres  diu que el seu grup votarà a favor de la moció. Manifesta que a la nostra 
ciutat la ràtio de delictes ha baixat un 2,85%; a Lleida es fa un bon treball per part de la 
Guàrdia Urbana i dels Mossos d’Esquadra. Explica que el treball policial a la ciutat fa que 
els delictes es desplacin a les localitats confrontants o properes. Hi ha una preocupació 
creixent pels delictes contra el patrimoni. Comenta que el desplegament dels mossos a 
Barcelona (l’any 2006) va suposar una disminució dels efectius a la nostra regió. 
Manifesta la preocupació que està creant l’aparició dels denominats sometents; és una 
figura molt complexa i complicada. La ciutadania ha de col·laborar en la seguretat 
ciutadana amb la policia. No correspon a la ciutadania fer una tasca especialitzada per a 
la qual estan especialment preparats els cossos de seguretat.  

El Sr. Vilella  agraeix el vot favorable del Grup del PSC. Creu que la moció no és 
incoherent en cap cas. No entenen el vot contrari del Grup de CiU; més quan reconeixen 
que el Govern de la Generalitat té una voluntat real de millorar les dotacions dels Mossos 
d’Esquadra. Es vol reforçar aquest compromís. Reitera la necessitat d’augmentar el 
nombre de mossos. Llegeix diversos titulars de premsa relacionats amb matèria de 
seguretat en els quals es demana més presència policial. Cal que el Cos, (que té 
competències en matèria de seguretat), tingui les dotacions que corresponen a una ciutat 
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de la nostra importància. Tenim l’obligació de fer aquesta petició com a representants de 
la ciutadania de Lleida.   

El Sr. Zaballos  creu que no podem reiterar mocions cada sessió plenària sobre els 
mateixos temes. La discrepància no està en el fons de l’acord que es proposa,  sinó en la 
forma en què s’ha presentat. El Govern de la Generalitat i el PP han pactat (i signat) un 
acord sobre la dotació dels mossos d’esquadra a Ponent. Considera que la tasca de la 
Guàrdia Urbana és excel·lent, de la mateixa manera que també ho és la que presten els 
mossos. És evident que manquen més agents dels Mossos. Recorda el conveni de 
col·laboració entre els Mossos i la Guàrdia Urbana, que fa molt de temps que dóna molt 
bons resultats. Reitera que la discrepància és de forma, no de fons.  

La Sra. Mestres  diu que el Grup del PSC demana augmentar la dotació dels mossos. No 
creu acceptable que es faci alarmisme en els titulars de premsa; no es pot fer demagògia 
sobre la seguretat a la nostra ciutat. Reitera que a la ciutat de Lleida els delictes contra el 
patrimoni han baixat un 2,85%.  

El Sr. Vilella  repeteix que Lleida no és una ciutat insegura. Creu que els titulars dels 
diaris serveixen per evidenciar la manca de suficients efectius policials dels Mossos. 
També valora positivament el seu treball , tot i que necessiten més suport quant al 
nombre d’efectius. El Grup de CiU està d’acord que manquen mossos a Lleida; no entén 
per quin motiu votaran en contra de la moció.  

El Sr. alcalde  diu que el major increment d’efectius de seguretat a Lleida ha estat el que 
ha aportat la Guàrdia Urbana en els darrers 7 anys: de 150 a 250 agents.  L’Ajuntament 
dedica molts recursos i es nota en la manca d’increment de delictes. Diu que el conseller 
Puig ha donat compliment al compromís que havia contret amb l’Alcaldia: es van 
incorporar els 50 mossos previstos. S’està produint un increment de la sensació 
d’inseguretat en els pobles i les zones rurals de la Regió de Ponent. És per això que 
apareix el fenomen de les patrulles urbanes (que no són sometents, en  sentit estricte). 
Aquest fet és preocupant i en aquest sentit discrepa del posicionament de la Conselleria. 
Cal ser molt responsable i no lamentar-nos el primer dia en què hi hagi algun problema o 
alguna desgràcia amb alguna de les patrulles formades per persones no professionals de 
la seguretat. Cal insistir en les demandes, especialment quan s’ha comprovat que la 
Conselleria compleix els compromisos que adopta.  

S’aprova amb 20 vots a favor dels grups municipals del PP i del PSC i 6 vots en contra 
del Grup de CiU. 

(Durant el debat d’aquest punt s’incorpora a la sessió la regidoria Sra. Montse Mínguez).  

 

Punt número 30. Moció del Grup Municipal del PSC co ntra la reforma laboral 

La Sra. Camps  diu que la moció té el seu origen en la  reforma laboral recent que va 
entrar en vigor el passat dia 12 de febrer. Volen, amb aquesta proposta, atendre les 
peticions fetes pels sindicats CCOO i UGT. Es pretén posar de relleu les moltes dificultats 
que comportarà aquesta reforma. Per aquests motius, es demana assumir la petició de 
negociació que han fet els sindicats majoritaris i donar una nova reorientació a la reforma 
que no pot estar allunyada del consens social. Creu que serà contraproduent per a 
l’economia espanyola i no ajudarà a crear ocupació, en especial entre els joves. La 
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reforma introduirà més incertesa en l’economia, atès que fa més precàries les relacions 
laborals, facilita l’acomiadament i suposa, de facto, un perill de desmantellament del 
sector públic. Considera que la reforma laboral hauria de tenir com a objectiu facilitar la 
contractació i no abaratir l’acomiadament. Llegeix la part dispositiva dels acords que ja 
està transcrita en l’acta.  

El Sr. Vilella  explica que la reforma laboral aprovada pel Govern del PP és necessària i 
important per al nostre país. No és un bàlsam miraculós que esborrarà la tragèdia de 
l’atur de manera immediata. Creu, però,  que estableix les bases per a un creixement 
estable de l’ocupació en el futur. Explica que Espanya és el país de l’OCDE amb més 
atur,  amb unes xifres absolutes  del 22,9% en comparació al 8,2% de mitjana en el 
conjunt de països de l’Organització. Relata les xifres de l’atur a Espanya, a Catalunya i a 
les comarques de Lleida. Fins a aquesta reforma el nostre mercat laboral era tan rígid 
que els ajustaments només es podien fer mitjançant l’acomiadament. Aquesta rigidesa 
també ha afavorit l’increment de l’atur juvenil (hem passat del 15% l’any 2007 al 45% 
l’any 2010). La reforma té aquests objectius prioritaris: trencar la rigidesa del mercat de 
treball, frenar la destrucció d’ocupació, activar mecanismes de flexibilitat interna a les 
empreses, promoure la formació i donar més oportunitats als joves i aturats de llarga 
durada i facilitar la capacitat d’adaptació de PIMES i d’autònoms. Creu que és una 
reforma eficaç que posa les bases per a la creació d’ocupació estable i de qualitat. 
Destaca la creació d’un contracte indefinit per a empreses amb menys de 50 treballadors. 
S’amplien els drets dels treballadors, en especial la formació professional. Es potencia la 
conciliació de la vida personal i laboral amb els contractes estables a temps parcial o 
amb el teletreball. Explica les deduccions que estableix la normativa per a les empreses 
que contracten el seu primer treballador jove o per a la contractació de joves aturats. Es 
reforça el control i la prevenció dels abusos en matèria d’absentisme injustificat, 
economia submergida o el tracte discriminatori. Creu que es retornen les oportunitats de 
futur als joves. Critica les polítiques de l’anterior Govern socialista, i diu que ha 
condemnat els joves a l’atur, la precarietat i la temporalitat. Ara els joves podran 
compatibilitzar els estudis amb el treball, atès que la formació s’incorpora com un dret del 
treballador durant tota la vida laboral. Diu que els Govern pretén frenar la destrucció 
d’ocupació i qüestiona les crítiques dels socialistes dels que diu que han estat incapaços 
d’aportar solucions durant 8 anys de govern. Critica la presentació de la moció i diu que 
els socialistes i el sindicats són els menys legitimats per fer-ho. Diu que els socialistes 
han deixat el país arruïnat i els sindicats ho han permès. Creu que el nou Govern ha 
posat les bases per a la recuperació i critica les polítiques dels governs socialistes 
precedents. Critica que es mantinguessin subvencions a entitats afins mentre que 
s’estava retallant les retribucions dels funcionaris; tot això amb la tolerància dels sindicats 
majoritaris. Les manifestacions són legítimes; també ho és adoptar decisions quan no 
s’ha pogut arribar a cap acord. Torna a criticar els sindicats i diu que els anys passats 
miraven cap a un altre costat; ara es mobilitzen i demanen que en dos dies s’arregli la 
que qualifica de desastrosa herència socialista que els sindicats han permès. La reforma 
no és una recepta màgica contra la crisi; és una part important d’un paquet de mesures 
necessàries. Demana que se’ls  doni la mateixa confiança que s’ha atorgat als anteriors 
governs per tal de poder tirar endavant el país. La reforma passarà posteriorment un 
procés parlamentari que farà possible la negociació amb tothom. Es vol reactivar 
l’economia i recuperar la confiança d’Europa i dels mercats. La UE ha avalat les reformes 
que el Govern està fent. Demana responsabilitat. Diu que votaran en contra de la moció.  

El Sr. Padilla  diu que el seu grup votarà a favor dels punts 2 a 4 i s’abstindrà de votar en 
el  punt número 1. Estan d’acord en la necessitat del vetllar per què el servei públic 
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compleixi la funció de garantir els drets de la ciutadania i la cohesió social. També estan 
d’acord amb l’exigència del compliment dels compromisos que dimanen del nou Estatut 
(celebra que els sindicats donin suport a aquesta petició relativa al finançament de 
Catalunya). S’abstindran en el primer punt, tot i estar d’acord  en el contingut literal de la 
proposta (comenta tots els detalls de la part dispositiva). No els agrada l’exposició de 
motius que serveix de justificació i és per això que  s’abstindrà de votar aquest punt. El 
títol de la moció pot ser contradictori, atès que es preveu una moció contra la reforma 
laboral, no contra una reforma concreta: l’aprovada recentment pel Govern central. La 
reforma és necessària; l’actual model de relacions laborals no ha funcionat. L’única causa 
de la crisi no ha estat la fallida del sistema financer; cal valorar que el sistema productiu 
no ha estat el més eficient o la legislació laboral no és la més adequada al temps actual. 
Cal fer molt més en matèria de millora de la competitivitat. Necessitem analitzar les 
causes internes que fan que siguem els capdavanters de l’atur a l’OCDE. Hem tingut, en 
els millors moments de l’economia, dades d’atur del 8-10%; el doble del que tenen alguns 
països en l’actualitat. Calia fer una reforma laboral. El Decret llei tindrà una tramitació 
parlamentària posterior en la qual els grups parlamentaris hauran de fer les aportacions 
oportunes. En 4 anys s’han fet 17 modificacions de la normativa laboral, sense cap 
resultat positiu.  El Grup Parlamentari de CiU atendrà, en el tràmit parlamentari, els 
posicionaments tant dels sindicats com dels empresaris. La reforma no resoldrà, de 
manera immediata, la situació d’atur. De les 17 reformes recents, 14 van estar resoltes 
per Decret llei, sense consens. Per això critica que sigui el PSC qui ara exigeixi aquesta 
negociació. Caldrà establir més incentius, facilitar el crèdit i moltes altres mesures per tal 
d’incentivar l’economia. Cal crear confiança per fer possible crear ocupació.   

La Sra. Camps  diu que és evident que la moció va adreçada a la  reforma laboral recent, 
no a qualsevol reforma en aquest camp (tal  com s’explica en l’exposició de motius). Diu 
que segurament tots els governs suspenem en matèria de consens (també el de CiU); 
una altra cosa és no intentar arribar a acords, encara que aquests acords després no 
siguin possibles. Diu al Sr. Vilella que les discrepàncies amb els sindicats s’han produït i 
es produiran, tal  com ara passa amb el Govern municipal. Però, una cosa és discrepar i 
altra cosa és fer servir desqualificacions i provocacions com ha fet el portaveu del PP. 
Tots els grups coincidim que el major problema actual dels país és l’atur juvenil; malgrat 
això, no estem d’acord amb les receptes que el Govern planteja. No creu que la 
contractació de joves tingui com a causa la desgravació fiscal; els empresaris 
contractaran quan es reactivi l’economia. Els incentius no són suficients. Aquesta reforma 
no amplia en cap cas els drets dels treballadors: fa més precàries les relacions laborals i 
ataca la negociació col·lectiva  (perquè situa el conveni d’empresa per sobre dels 
convenis de sector) cosa que perjudica els treballadors de les empreses petites i 
mitjanes. Agraeix el vot favorable del Grup de CiU als punts 2 al 4, tot i que lamenta 
l’abstenció al punt primer, que és el que concentra la substància de la moció. Qualifica de 
tancat el plantejament del Grup del PP.  

Els Sr. Vilella  coincideix amb els altres portaveus en el fet que la reforma ha de tenir un 
procés de negociació, cosa que es farà en el tràmit parlamentari a les Corts, on es podrà 
debatre i millorar. Tots coincidim en la preocupació sobre l’atur juvenil, amb un 
percentatge del 45% i amb un gran nombre de joves que volen marxar d’Espanya per 
poder trobar feina (explica un estudi fet a aquest efecte). La reforma no serà un bàlsam 
miraculós ni tindrà efectes immediats; estableix les bases per a un creixement de 
l’ocupació en el futur; posa els fonaments perquè no siguem la major fàbrica d’aturats 
d’Europa.  
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El Sr. alcalde  manifesta el seu acord amb les explicacions donades per la Sra. Camps. 
Creu que el país necessita una reforma del model empresarial i laboral global. Situar 
només el problema en les relacions laborals és una visió molt parcial del món empresarial 
i econòmic. Cal modificar el marc global per crear ocupació i remuntar la crisi de manera 
òptima.  

El resultat de la votació està transcrit en la part dispositiva de l’acta.  

 

Punt número 31. Moció del Grup Municipal de CiU per  optimitzar els recursos i el 
funcionament de les entitats lleidatanes 

El Sr. Cerdà  llegeix íntegrament el text de la moció. Explica que la redacció és 
substancialment diferent a la que va presentar el seu grup, atès que ahir van disposar de 
moltes informacions positives en relació amb el contingut de la proposta. Destaca la 
importància del moviment associatiu, tant per a la ciutat en general com per a la Paeria 
en particular.  (La moció està transcrita íntegrament en la part dispositiva de l’acta.). 
Agraeix el consens de tots els grups. 

El Sr. Presseguer  explica el treball que s’ha fet per consensuar la moció. Agraeix al Sr. 
Cerdà la iniciativa per haver presentat una moció d’aquestes característiques, cosa que 
ens permetrà parlar molt de l’associacionisme. Explica que l’estudi fet per la UdL va ser  
impulsat per la Paeria. Comenta les primeres frases de l’estudi que destaquen la 
importància de la participació ciutadana en els processos de construcció de la societat.  

El Sr. Vilella  també destaca la importància del moviment associatiu lleidatà; les entitats 
són instruments d’integració en la societat i de participació en els assumptes públics. Cal 
garantir la llibertat associativa i, al mateix temps, protegir els seus drets. És necessari 
tenir un teixit associatiu cohesionat, coherent i ordenat, que pugui oferir el millor servei 
possible a la nostra ciutadania.  

S’aprova la moció per unanimitat.  

 

PRECS I PREGUNTES 

Número 1.  La Sra. Obis  fa un prec relatiu a la conveniència de fer una visita dels 
membres de la Comissió d’Economia al Parc Científic de Gardeny i fer la propera reunió 
en les seves instal·lacions. Insisteix en el prec que ja havien formulat altres vegades de 
fer una sessió monogràfica sobre el Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari per tractar 
qüestions com l’estat de comptes, els projectes en  què es treballa, moviment 
empresarial, etc. El Sr. alcalde va oferir la participació als grups i per això reitera aquesta  
petició. 

El Sr. alcalde respon la Sra. Obis que té raó. S’havia de fer aquesta sessió i el Govern 
també hi té un interès especial. La Sra. Mínguez, juntament amb l’alcalde, organitzaran 
aquest monogràfic al més aviat possible.  

Número 2 . La Sra. Horcajada  explica que l’any 2002 Renfe va adjudicar a la mercantil 
METROVACESA el projecte per a la construcció d’un centre comercial i un pàrquing de 
sis-centes places al costat de l’estació de l’AVE a Lleida. ADIF va constituir la Societat 
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ACOMETE, SA.,  participada per ADIF i per l’adjudicatària METROVACESA per executar 
el projecte. Fa més d’un any que les obres del pàrquing de Vialia s’han acabat i no 
sabem si el projecte ha estat presentat a la Paeria. Cal pal·liar el dèficit de places 
d’aparcament a la ciutat de Lleida i més concretament en una zona de trànsit com és una 
estació AVE. Recorda que, en el Ple de novembre de 2010, la Paeria va aprovar per 
unanimitat una moció en la qual es reclamava a l’alcalde de Lleida que instés  ADIF i  la 
societat ACOMETE a presentar a la Paeria el projecte d’instal·lacions del pàrquing 
subterrani de Vialia perquè  es puguin habilitar les seves instal·lacions i senyalitzacions. 
El president d’ADIF va comunicar el passat mes de maig de 2011 a l’Ajuntament de 
Lleida que es licitarien les obres d’equipament final. Les preguntes concretes són: si s’ha 
presentat el projecte a l’Ajuntament i quan està prevista la posada en funcionament 
d’aquest equipament. 

El Sr. alcalde  explica que va fer gestions amb ADIF i amb la Secretaria General 
d’Infraestructures. Van acabar el projecte, van licitar i adjudicar l’obra. Ara s’està 
executant la part final, que inclou els accessos, ascensors i equipaments per expedir els 
tiquets. Explica que aquesta zona de l’equipament es compon del pàrquing i d’un espai 
lliure i gratuït d’encotxament per als viatgers.  

La Sra. Camps  explica que el projecte està presentat des de fa mesos (òbviament abans  
de l’inici de les obres). Aquestes obres les executa exclusivament  ADIF, atès que la 
societat ACOMETE es va dissoldre fa temps. Les obres van començar  la tardor de l’any 
passat i s’espera que entri en funcionament, aproximadament, el mes de maig o de juny. 
Els tècnics municipals en fan el seguiment.  

 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
 L’alcalde, 

 
 


